
Białystok. Radni zgodzili się na kasyno

Radni pozytywnie zaopiniowali sześć zgłoszonych lokalizacji. O umiejscowienie kasyna u siebie starają się m.in. Hotel
Gołębiewski i hotel Cristal.

Pozytywna decyzja dla wszystkich zgłoszonych lokalizacji nie oznacza, że w
Białymstoku powstanie sześć kasyn. Będzie jedno, a ostateczną decyzję o tym, gdzie
powstanie podejmie minister finansów.  Koncesja na tego typu działalność wydawana
jest na sześć lat. 

W tym roku kończy się koncesja na prowadzenie jedynego w województwie podlaskim
kasyna – prowadziło je Zjednoczone Przedsiębiorstwo Rozrywkowe. W związku z
wygaśnięciem pozwolenia spółka stara się o nie ponowne.
A o prowadzeniem tego typu działalności  w Białymstoku starają się jeszcze trzy firmy
 Bookmacher, Polskie Kasyna i Bingo Centrum.  

Opinia radnych miejskich jest konieczna do tego aby kasyno zostało uruchomione.  
Teraz decyzję o tym kto i gdzie poprowadzi dom gry zdecyduje minister finansów.
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